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Absolventka Univerzity Yale, která také získala titul PHD na Princetonské univerzitě a titul MD na
Lékařské fakultě Univerzity Johna Hopkinse, zveřejnila článek, ve kterém konstatovala, že nucení
veřejnosti k očkování je škodlivý, zhoubný akt, protože vědecký výzkum jasně dokázal, že vakcíny
nezabraňují infekci anebo přenosu Covid-19.

Nina Pierpont (MD, PhD) publikovala 9. září článek analyzující různé studie publikované v srpnu
2021, dokazující, že údajná varianta Delta Covid-19 ignoruje současné Covid injekce, které nebrání
infekci ani přenosu Covid-19.

Lékařka ve svém publikovaném příspěvku vysvětlila, že cílem ochrany je dosažení dvou cílů
–

1. Chránit očkovaného před nemocí
2. Zabránit, aby očkovaní lidé byli zdrojem infekce a přenášeli ji na ostatní.

Lékařka však píše, že kolektivní imunita nebude dosažena očkováním, protože nový výzkum ve více
prostředcích ukazuje, že údajná varianta Delta produkuje velmi vysoké virové zátěže, které jsou
stejně vysoké v očkované populaci jako po srovnání, u neočkované populací.
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Proto, podle Niny Pierpontové (MD, PhD), nařizování očkování; jako ta, která je nyní prosazována ve
Velké Británii pro všechny pracovníky pečovatelského domu, nemají žádné opodstatnění, protože
očkování jednotlivců nezastaví ani nezpomalí šíření dominantní varianty Delta Covid-19.

Což vede lékařku k závěru, že přirozená imunita je mnohem větší ochrana než očkování, protože
všechna závažná onemocnění na Covid-19 vytvářejí zdravé úrovně přirozené imunity.

Nine Pierpont (MD, PhD) uvádí tři studie, kterých zjištění a data podporují její závěry, mezi něž patří
studie publikovaná 6. srpna 2021 v Centru pro kontrolu nemocí (CDC) „Týdenní zpráva o
chorobnosti a úmrtnosti “, další studie publikovaná 10. srpna 2021 Oxfordská univerzita a závěrečná
studie publikovaná 24. srpna 2021, kterou financovalo britské ministerstvo zdravotnictví a sociální
péče.

STUDIE CDC

Studie CDC se zaměřila na 469 případů mezi obyvateli Massachusetts, kteří se během dvou týdnů
účastnili vnitřních i venkovních veřejných shromáždění. Výsledky zjistily, že 346 případů bylo mezi
očkovanými obyvateli, přičemž 74% z nich mělo údajné příznaky Covid-19 a 1,2% bylo
hospitalizováno.

Zbývajících 123 případů patřilo mezi neočkovanou populaci, přičemž pouze 1 osoba byla
hospitalizována (0,8%). V žádné skupině nebylo k úmrtí. Studie také zjistila, že dávky virů (virová
zátěž) byly u očkovaných a neočkovaných velmi podobné, což znamená, že byli stejně infekční .

STUDIE OXFORDSKÉ UNIVERZITY

Studie Oxfordské univerzity zkoumá 900 zaměstnanců nemocnice ve Vietnamu, kteří byli očkováni
injekcí virového vektoru Oxford / AstraZeneca v období od března do dubna 2021. Celý personál
nemocnice byl v polovině května 2021 testován na virus Covid-19 negativně. Mezi očkovanými
zaměstnanci byl objeven 11. června.



Všech 900 nemocničních zaměstnanců bylo poté znovu testováno na virus Covid-19 a bylo zjištěno 52
dalších případů, což nutilo nemocnici uzavřít. Během následujících dvou týdnů bylo identifikováno 16
dalších případů.

Studie zjistila, že u 76% pozitivních zaměstnanců Covid-19 se objevily respirační příznaky, přičemž u
3 zaměstnanců se vyvinula pneumonie a u jednoho zaměstnance byla nutná třídenní kyslíková
terapie. Bylo zjištěno, že maximální virová zátěž u plně očkované infikované skupiny je 251krát vyšší
než maximální virová zátěž zjištěná u zaměstnanců v březnu až dubnu 2020, kdy nebyli očkováni.



STUDIE BRITSKÉHO MINISTERSTVA ZDRAVOTNICTVÍ A SOCIÁLNÍ PÉČE

Studie britského ministerstva zdravotnictví a sociální péče je analýza probíhajícího
celorepublikového monitorování SARS-CoV-2 ve Velké Británii a zahrnuje míry virové zátěže mezi
populací.

Studie zjistila, že virové zátěže mezi očkovanou a neočkovanou populací jsou prakticky stejné, ale
mnohem vyšší, než byly zjištěny před zahájením očkování Covid injekcemi. Studie také zjistila, že
většina případů mezi očkovanou populací vykazovaly příznaky, když se staly pozitivními.

Autoři studie dospěli k závěru, že injekce Pfizer a Oxford / AstraZeneca ztratila účinnost proti tomu,
co tvrdí, že je varianta Delta Covid-19, ale tvrdí, že jsou podstatně účinné při ochraně lidí před
infekční variantou Delta v rozsahu 67% až 80% .

Nina Pierpont (MD, PhD) se ve své příspěvku správně ptá, jak to mohou konstatovat, když 82% z
náhodného vzorku nových pozitivních testů PCR ve studii, byli plně očkovaní lidé.

 

Lékařka píše:

„Pokud vakcína snížuje riziko nákazy o dvě třetiny (67%), měli by jsme očekávat, že podíl
očkovaných v pozitivním vzorku bude menší než podíl očkovaných v populaci.

Řekněme, že začneme s 1000 lidí v zemi, z nichž náhodně vybereme 100. Země je z 80% očkovaná.
To znamená, že v našem vzorku 100 máme 80 očkovaných a 20 neočkovaných lidí.

Řekněme, že virus nakazil 10% lidí během vzorkovacího období, nebo celkem 10 případů. Pokud je
mezi infikovanými 8 očkovaných a 2 neočkovaní (80% a 20% pozitivních, což odpovídá poměru



očkovaných a neočkovaných v populaci), vakcína nezpůsobila žádný rozdíl v tom, zda se lze nakazit
(0% účinnost). Pokud je vakcína účinná na 67%, případy ve skupině očkovaných by se snížily o 2/3 na
2,67 případů a celkový počet případů by bylo pouze 4,67 případů (2,67 očkovaných a 2
neočkovaných).

To znamená, že pouze 2,67/4,67 nebo 57% případů by bylo ve skupině očkovaných a 43% u
neočkovaných. (Můžeme se vrátit k 10% celkově pozitivním pouze pomocí poměrů, což poskytuje 5,7
případů mezi očkovanými a 4,3 mezi neočkovanými.)

To je důvod, proč podíl očkovaných v infikovaném vzorku, velmi blízký poměru očkovaným v celkové
populaci, je nekompatibilní s čísly účinnosti vygenerovaných autory.

Zdá se mi – že v Massachusettské studii -že vakcína vůbec nesnižuje náchylnost k infekci a ve
skutečnosti je někde mezi mírně (bezvýznamně) snižující se náchylností a mírně se zvyšující
náchylností k variantě Delta.

Studie Spojeného království jasně ukazuje, že virová zátěž (a tedy infekčnost vůči ostatním) je u
Delty mnohem větší než u Alfy a že u Delty je virová zátěž a infekčnost u očkovaných a neočkovaných
nakažených lidí stejná.“

 

TŘI VÝŠE UVEDENÉ STUDIE VEDLY NINU PIERPONTOVOU (MD, PHD) K ZÁVĚRU VE
SVÉM PŘÍSPĚVKU, ŽE NAŘIZOVANÍ OČKOVÁNÍ JE POTENCIÁLNĚ ŠKODLIVÝ, ZHOUBNÝ
AKT.

PÍŠE, ŽE VZHLEDEM K TOMU, ŽE HLAVNÍM DŮVODEM MANDÁTU JE OCHRANA
OSTATNÍCH PŘED INFEKCÍ, A TYTO STUDIE BEZE STÍNU POCHYBNOSTÍ DOKAZUJÍ, ŽE
TAK NEČINÍ, MĚLI BY TI, KDO NAŘIZUJÍ COVID INJEKCE, VYHLEDAT PRÁVNÍ RADY
OHLEDNĚ JEJICH VINY A ODPOVĚDNOSTI ZA POTENCIÁLNÍ DLOUHODOBOU ÚJMU TĚM,
KTERÉ TLAČÍ NA OČKOVÁNÍ S HROZBOU VYLOUČENÍ ZE ZAMĚSTNÁNÍ, VZDĚLÁVÁNÍ
NEBO ZE SPOLEČNOSTI.
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